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Protokół Nr XLVII/22 
Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 
odbytej w dniu 22 grudnia 2022 roku 

w Hotelu Nowodwory przy  
ul. Pałacowej 7 w Ciechanowcu 

 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1300 i trwały do godz. 1437. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski  

Protokolant: Wioleta Niemyjska 

Radni obecni na sesji: 

1. Aneta Joanna Czarnecka 

2. Marek Karolewski 

3. Stanisław Szczepan Kietliński 

4. Agata Koc 

5. Krzysztof Koc 

6. Zygmunt Józef Kosk 

7. Tadeusz Łopaciuk 

8. Antoni Malinowski 

9. Dorota Niemyjska 

10. Maria Jadwiga Radziszewska 

11. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

12. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Anna Czapkowska - Sekretarz Gminy, 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy, 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca, 

 Przemysław Ślepowroński – radca prawny, 

 sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu, 

 kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni 
goście – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o powstanie i wprowadzenie pocztów 
sztandarowych.  
Przystąpiono do odśpiewania hymnu państwowego.  
Przewodniczący Rady powitał wszystkich przybyłych na dzisiejszą Uroczystą Sesję 
Rady Miejskiej w Ciechanowcu, Radnych Rady Miejskiej w Ciechanowcu, 
szczególnego gościa dzisiejszej uroczystości Pana Bogdana Zielińskiego Starostę 
Wysokomazowieckiego, Proboszcza Parafii Trójcy Przenajświętszej ks. Dziekana 
Tadeusza Kryńskiego, Proboszcza Parafii Najświętszej Marii Panny z Fatimy ks. 
Tomasza Tymińskiego, Proboszcza Parafii Świętego Stanisława Biskupa i Męczennika 
w Pobikrach ks. Wiesława Wasilewskiego, Proboszcza Parafii pw. św. Doroty Panny i 
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Męczennicy w Winnie – Poświętnej ks. Romana Kowerdzieja, Pana Jacka Boguckiego 
Senatora RP, Pana Stefana Krajewskiego Posła na Sejm RP, Panią Bogusławę 
Szczerbińską Wicewojewodę Województwa Podlaskiego, Panią Annę Białą Dyrektor 
Kancelarii Prezesa Rady Ministrów, Pana Jerzego Leszczyńskiego Radnego Sejmiku 
Województwa Podlaskiego, Panią Dorotę Łapiak Przewodniczącą Rady Powiatu 
Wysokomazowieckiego, wszystkich Radnych Powiatu Wysokomazowieckiego, Panią 
Elżbietę Żebrowską Skarbnik Powiatu, Panią Beatę Wyszyńską Sekretarz Powiatu, 
Panią Bożenę Grotowicz Dyrektor Szpitala w Wysokiem Mazowieckiem, Panią Annę 
Milewską Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wysokiem Mazowieckiem, Panią 
Iwonę Kalinowską Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, Pana Józefa 
Sokolika Dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego, Pana Marcina Korcza 
Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych, insp. Pana Tomasza Wyszkowskiego 
Komendanta Powiatowego Policji w Wysokiem Mazowieckiem, Panią Aldonę 
Alkowską Powiatowego Inspektora Nadzoru budowlanego, Pana Grzegorza 
Żochowskiego Kierownika Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 
Rolnictwa, Pana Łukasza Godlewskiego Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących 
i Zawodowych w Ciechanowcu, Panią Ewę Zawistowską Główną Księgową Domu 
Pomocy Społecznej w Kozarzach, Pana Eugeniusza Święckiego Burmistrza 
Ciechanowca, Pana Jarosława Siekierko Burmistrza Miasta Wysokie Mazowieckie, 
Pana Stefana Grodzkiego Wójta Gminy Kulesze-Kościelne, Pana Marka Kaczyńskiego 
Wójta Gminy Nowe Piekuty, Pana Józefa Zajkowskiego Wójta Gminy Sokoły, 
przedstawicieli instytucji samorządowych i współpracujących z samorządem 
Ciechanowca Panią Jadwigę Koc Skarbnik Gminy Ciechanowiec, Panią Annę 
Czapkowską Sekretarz Gminy Ciechanowiec oraz Kierowników Referatów Urzędu 
Miejskiego w Ciechanowcu, wszystkich Kierowników i Dyrektorów Jednostek 
Organizacyjnych gminy Ciechanowiec, Pana Marka Klejzerowicza Komendanta 
Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych, Pana Eugeniusza Łuniewskiego 
właściciela Zakładów Mięsnych „Łuniewscy”, Panią Grażynę Święcką, Pana 
Przemysława Ślepowrońskiego Radcę Prawnego, Pana Adama Godlewskiego 
Starszego Cechu Rzemieślników i Przedsiębiorców, Sołtysów Gminy Ciechanowiec i 
Przewodniczących Zarządów Osiedlowych naszego miasta, mieszkańców miasta i 
gminy Ciechanowiec przybyłych na dzisiejszą sesję oraz wszystkich gości, którzy nie 
zostali wymienieni, a są obecni na dzisiejszej uroczystości.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 
Miejskiej na sesji obecnych jest 12 i obrady sesji są prawomocne. 
 
Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Nadanie tytułu „Honorowy Obywatel Ciechanowca”: 

4.1. Prezentacja sylwetki Pana Bogdana Zielińskiego, 

4.2. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy  

Obywatel Ciechanowca”. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie obrad. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata 

Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 

Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 

Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (3) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany 
porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 
protokołu z XLVI sesji bez odczytania. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata 
Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 
Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 
Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (3) 
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Włodzimierz Słonecki 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XLVI sesji 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad pkt 4  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: nadanie tytułu 
„Honorowy Obywatel Ciechanowca”. 

Ad pkt 4.1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punt: prezentacja sylwetki 
Pana Bogdana Zielińskiego. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Bogdana Zielińskiego 
Starostę Wysokomazowieckiego o zajęcie miejsca przy stole prezydialnym.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Burmistrz 
Ciechanowca Eugeniusz Święcki złożył do Rady Miejskiej wniosek o nadanie tytułu 
„Honorowy Obywatel Ciechanowca” Bogdanowi Zielińskiemu Staroście 
Wysokomazowieckiemu.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o przedstawienie sylwetki Pana Bogdana Zielińskiego.  

 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki odczytał uzasadnienie do projektu uchwały 
w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Ciechanowca”.   

 
Burmistrz poprosił Radę Miejską o pozytywne rozpatrzenie wniosku, akceptację, 
oddanie głosu Pana Bogdana Zielińskiego Starostę Wysokomazowieckiego i nadanie 
mu tytułu „Honorowy Obywatel Ciechanowca”.  
 
Ad pkt 4.2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy  Obywatel 
Ciechanowca”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że projekt uchwały  
w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Ciechanowca” został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisje Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 
nadania tytułu „Honorowy Obywatel Ciechanowca” i poddał go pod głosowanie.  
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu "Honorowy 
Obywatel Ciechanowca". 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata 
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Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 
Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 
Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (3) 
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Włodzimierz Słonecki 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 371/XLVII/22 w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel 
Ciechanowca” stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne. 
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który razem  
z Przewodniczącym Rady Miejskiej Markiem Karolewskim złożyli gratulacje Panu 
Bogdanowi Zielińskiemu w związku z uzyskaniem tytułu „Honorowy Obywatel 
Ciechanowca”. Burmistrz do gratulacji dołączył również podziękowania za wszystko, 
co Starosta zrobił dla Ciechanowca.  
 
Burmistrz podziękował także Radzie Miejskiej za jednomyślność w głosowaniu.  
 
Burmistrz wręczył dla Starosty Wysokomazowieckiego statuetkę upamiętniającą 
nadanie tytułu „Honorowego Obywatela Ciechanowca”.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski wręczył Panu Bogdanowi 
Zielińskiemu medal, legitymację oraz akt stwierdzający nadanie tytułu „Honorowego 
Obywatela Ciechanowca”.  
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca, który poinformował, że w Urzędzie Miejskim 
znajduje się gablota prezentująca Honorowych Obywateli Ciechanowca. Dodał, że od 
dnia dzisiejszego Pan Bogdan Zieliński zajmie w tej gablocie zaszczytne miejsce.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Bogdana Zielińskiego 
Starostę Wysokomazowieckiego o zabranie głosu. 
 
Głos zabrał Starosta Wysokomazowiecki Bogdan Zieliński, który serdecznie 
podziękował dla władz miasta i gminy Ciechanowiec za to niebywałe i niepośrednie 
wyróżnienie jakim jest Honorowe Obywatelstwo tego pięknego, najstarszego  
w Powiecie Wysokomazowieckim miasta. Przyjęcie tego tytułu jest dużym wyzwaniem.  
Poinformował, że czuje się jeszcze niespełniony. Jest w pełni życia zawodowego, jak 
również życia prywatnego. Starosta do tej pory myślał, że Honorowe Obywatelstwo 
nadaje się osobom w wieku emerytalnym lub pośmiertnie. Dodał, że nie wiem jak to 
odczytywać, czy jest to znak, że wystarczy już jego działalności na terenie Powiatu 
Wysokomazowieckiego (w szczególności Ciechanowca), czy też o coś zupełnie 
innego. Poinformował, że w dniu dzisiejszym zaciąga dług w Ciechanowcu. Nigdy nie 
spodziewał się, że gmina najbardziej oddalona od Wysokiego Mazowieckiego 
dostrzeże w tak szczególny sposób jego pracę. Żeby trafić do tak zacnego grona 
Honorowych Obywateli trzeba naprawdę wykazać się zasługami. Burmistrz 
Ciechanowca w dzisiejszej laudacji przekazał z część wykonanych inwestycji. Starosta 
dodał, że nie może całej zasługi przypisać sobie. Stara się, żeby nasza mała ojczyzna 
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mogła się rozwijać w taki sposób, żeby tej wielkiej naszej ojczyźnie Polsce przynosić 
chlubę i wszelkie pożytki z tego płynące. Jesteśmy częścią tego organizmu, jakim jest 
Polska i to na jej rzecz wszyscy, którzy są wybrani na pewnych stanowiskach powinni 
pracować z całych swoich sił i oddać to, co najlepsze. Pan Bogdan Zieliński 
podziękował Burmistrzowi Ciechanowca Eugeniuszowi Święckiemu, jako inicjatorowi 
tego wydarzenia oraz Radzie Miejskiej, do której należy głos decydujący za niebywałe, 
osobiste i bardzo pozytywne doświadczenie. Jest to jednocześnie doświadczenie, 
które będzie miało swoje następstwa, gdyż Starosta poinformował, że już czuje się 
wielkim dłużnikiem oraz czuje się bardzo wyróżniony. Podziękował również wszystkim, 
którzy pomagają mu na co dzień w trudnych sprawach związanych z prowadzeniem 
samorządu powiatowego oraz samorządów gminnych, ponieważ taka współpraca jest 
wielkim zaszczytem oraz honorem, że może z takimi ludźmi współpracować. Starosta 
podziękował również swoim najbliższym współpracownikom z Rady Powiatu 
Wysokomazowieckiego, Starostwa Wysokomazowieckiego oraz jednostek 
powiatowym. To dzięki nim powstaje całe dobro. Na koniec swojej wypowiedzi Pan 
Bogdan Zieliński podziękował Burmistrzowi Ciechanowca Eugeniuszowi Święckiemu 
bez którego nie byłoby możliwe to, żeby w Ciechanowcu zadziało się tyle dobrego. 
Wyraził nadzieję, że ta kadencja, która w tej chwili jest już w dużej mierze za nami 
będzie kadencją, która będzie najlepszymi latami dla Ciechanowca, jeżeli chodzi  
o rozwój infrastrukturalny i społeczny tego miasta i gminy. Starosta jeszcze raz 
podziękował Radzie Miejskiej za podjętą decyzję i zapewnił, że będzie starał się ten 
wielki dług, który został zaciągnięty w dniu dzisiejszym powoli, systematycznie 
spłacać.  
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który poinformował,  
że jest długa lista osób, które chcą zabrać głos. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski przekazał głos dla Kierownik 
Referatu Organizacyjnego Pani Magdaleny Kondraciuk, która wyczytła osoby chcące 
przemówić.  
 
Pani Magdalena Kondraciuk poprosiła o zabranie głosu Pana Stefana Krajewskiego 
Posła na Sejm RP. 
 
Głos zabrał Pan Stefan Krajewski Poseł na Sejm RP, który podziękował za 
zaproszenie na dzisiejsze Uroczyste posiedzenie Sesji Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu. Poinformował, że jest to niezwykłe wydarzenie dla Pana Bogdana 
Zielińskiego Starosty Wysokomazowieckiego. Poseł pogratulował takiego wyróżnienia 
i prestiżu. Życzył awansu na wyższe stanowisko oraz pogratulował wszystkich 
osiągnięć. Na koniec swojej wypowiedzi poinformował, że Starosta zastał 
Ciechanowiec drewniany, a zostawił murowany. Życzył dalszych lat dobrej służby 
samorządowej, oby dopisywało zdrowie, ‘a na wszystko inne można wziąć kredyt’.  
 
Pani Magdalena Kondraciuk poprosiła o zabranie głosu Panią Bogusławę Szczerbińską 
Wicewojewodę Podlaskiego. 
 
Głos zabrała Pani Bogusława Szczerbińska Wicewojewoda Podlaski, która 
pogratulowała tak wspaniałego wydarzenia, jakim jest nadanie tytułu „Honorowy 
Obywatel Ciechanowca”. Docenienie pracy drugiego człowieka samo  
w sobie jest piękne. Natomiast docenienie w tak szczególny sposób jest wielkim 
wydarzeniem. Pani Bogusława poinformowała, że jeżeli chodzi o Pana Bogdana 
Zielińskiego Starostę Wysokomazowieckiego to z racji pełnionej funkcji wie, że 
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naprawdę bardzo dużo dzieje się w Powiecie Wysokomazowieckim. Praktycznie nie 
ma dnia, żeby nie działo się coś w kwestii nowych inwestycji, nowych pomysłów lub 
inwestycji zakończonych wielkimi sukcesami. Wszystkich zasług jest mnóstwo ale  
z tych wszystkich mnóstwo zasług jest również dla samego Ciechanowca. Wiadomo, 
że bez powodu nie nadaje się takiego tytułu. Pani Bogusława bardzo serdecznie 
pogratulowała nadania i otrzymania tego tytułu. Miasto Ciechanowiec pozyskało 
nowego, wspaniałego obywatela. W związku z tym złożyła również gratulacje dla 
miasta i gminy Ciechanowiec, Rady Miejskiej oraz wszystkich mieszkańców. Trzeba 
było dużo zrobić, żeby na ten tytuł zasłużyć. Jednak nie da się dużo zrobić, jeśli nie 
ma z kim współpracować. Pan Bogdan Zieliński od wielu lat potrafi pojednać  
i przyciągnąć do siebie ludzi, którzy z nim bardzo chętnie współpracują. Jest to cała 
recepta na sukces. Gdyby było tak we wszystkich powiatach to rozwój byłby znacznie 
szybszy. Wicewojewoda pogratulowała Staroście Wysokomazowieckiemu ludzi, 
których spotkał na swojej drodze oraz tego, że ma z kim współpracować, ponieważ 
jest to bardzo cenne. Pogratulowała uzyskanego tytułu oraz życzyła dalszych, jeszcze 
większych sukcesów, a także nowych pomysłów.  
 
Pani Magdalena Kondraciuk poprosiła o odczytanie listu Ministra Pana Adama 
Andruszkiewicza Panią Annę Białą Dyrektor Kancelarii Prezesa Rady Ministrów. 
 
Pani Anna Biała Dyrektor Kancelarii Prezesa Rady Ministrów odczytała treść listu 
Posła na Sejm RP Adama Andruszkiewicza: 
„Szanowny Panie Burmistrzu, Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo 
Radni, Szanowny Panie Starosto, Szanowni Państwo,  
bardzo dziękuję za zaproszenie do udziału w Uroczystej Sesji Rady Miejskiej z okazji 
nadania tytułu „Honorowego Obywatela Ciechanowca” Panu Staroście Bogdanowi 
Zielińskiemu. Dotychczasowa aktywna działalność Pana Starosty Wysokomazowieckiego 
znacząco przyczyniła się do rozwoju Ziemi Ciechanowieckiej oraz do poprawy jakości 
życia mieszkańców Ciechanowca. Jestem również niezwykle szczęśliwy z powodu,  
że Pan Starosta dba nie tylko o rozwój infrastruktury otwierając kolejne drogi w Powiecie  
Wysokomazowieckim i o poprawę jakości opieki zdrowotnej, ale także o edukację. Dzięki 
jego wsparciu w Ciechanowcu oddano do użytku Internat Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących i Zawodowych, który jest największym tego typu obiektem w całym 
regionie. Pan Starosta wręczył również kilka miesięcy temu stypendia dla 
najzdolniejszych uczniów. Chciałbym podkreślić, że stawiając na kształcenie młodych 
ludzi dbacie Państwo nie tylko o swoją przyszłość, ale także o przyszłość naszego kraju. 
Zapewniam, że możecie Państwo z mojej strony liczyć na dalsze mocne wsparcie 
Ciechanowca i Ziemi Wysokomazowieckiej w Rządzie oraz Kancelarii Premiera, gdzie 
pracuję, ponieważ wyjątkowi mieszkańcy Ciechanowca na to zasługują. Jestem dumny, 
że mogę reprezentować Państwa w Sejmie RP, to dla mnie ogromny zaszczyt. Życzę 
Państwu dużo zdrowia, radości, Błogosławieństwa Bożego podczas zbliżających się 
Świąt Bożego Narodzenia, niech Nowonarodzony napełnia nas nadzieją i siłą.  
Z wyrazami szacunku Adam Andruszkiewicz – Sekretarz Stanu Kancelarii Prezesa 
Rady Ministrów”.  
 
Pani Magdalena Kondraciuk poinformowała, że do Urzędu wpłynął list Pani Jolanty 
Rusiniak, który odczytała. List stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 
Pani Magdalena Kondraciuk poprosiła o zabranie głosu Panią Dorotę Łapiak 
Przewodniczącą Rady Powiatu Wysokomazowieckiego wraz z Radnymi.  
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Głos zabrała Pani Dorota Łapiak Przewodnicząca Rady Powiatu Wysokomazowieckiego, 
która w imieniu własnym, jak też w imieniu wszystkich Radnych Rady Powiatu 
Wysokomazowieckiego, tak licznie dzisiaj reprezentowanych złożyła serdeczne 
gratulacje i najszczersze wyrazy uznania. Trzeba naprawdę wiele  
z siebie dać, aby zasłużyć na tytuł Honorowego Obywatela Miasta. Poinformowała,  
że Pan Bogdan Zieliński w dniu dzisiejszym dołączył do grona wspaniałych osób, które  
w sposób szczególny poprzez swoją społeczną pracę, poprzez zaangażowanie i 
poświęcenie zasłużyły się w sposób szczególny dla rozwoju tego miasta. Dzisiejsze 
wydarzenie na pewno wpisze się złotymi literami w historię Ciechanowca ale nie tylko, 
również w historię Powiatu Wysokomazowieckiego. Nie każdy Starosta pozyskuje tak 
wielkie zaufanie i uznanie lokalnej społeczności. Dzisiaj otrzymuje Pan Honorowe 
Obywatelstwo Ciechanowca, ale tuż za nim posypią się kolejne obywatelstwa, ponieważ 
w Powiedzie Wysokomazowieckim znajduje się aż 10 gmin – „tego Panu z całego serca 
życzę”. Do wszystkich podziękowań, które Starosta przekazał mieszkańcom 
Ciechanowca Przewodnicząca dołożyła skromne nie tylko podziękowania ale również 
uściski  za wszystkie setki spraw szeptanych do ucha na każdej sesji od 18 lat, jak też na 
co dzień, których nigdy Pan Bogdan Zieliński nie odmówił. Dodała, że jest Wielkim 
Człowiekiem i mieszkańcy są dumni z takiego Starosty, a dumą Ciechanowca jest 
przyjęcie takiego Obywatela.  
 
Pani Magdalena Kondraciuk poprosiła o zabranie głosu Pana Jerzego Leszczyńskiego 
Radnego Sejmiku Województwa Podlaskiego. 
 
Głos zabrał Pan Jerzy Leszczyński Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego, który 
zarówno w imieniu własnym, jako mieszkaniec Ciechanowca, jako Radny oraz  
w imieniu wszystkich Radnych Sejmiku Województwa Podlaskiego bardzo serdecznie 
pogratulował uzyskania tak zacnego tytułu „Honorowego Obywatela Ciechanowca”. 
Cieszy się, że Ciechanowiec uzyskał dzisiaj nowego Obywatela, który tak wiele 
dobrego zrobił nie tylko dla Ciechanowca, ale również dla całego Powiatu 
Wysokomazowieckiego. Poinformował, że zna się z Panem Bogdanem Zielińskim od 
26 lat i razem współpracowali. Dodał, że zawsze cenił sobie tą współpracę. Pan Jerzy 
Leszczyński podziękował za wszystkie dokonania, a w szczególności za te, które 
zostały wykonane dla Miasta i Gminy Ciechanowiec, ponieważ są to inwestycje 
potrzebne do rozwoju. Dodał, iż ma nadzieję, że przyjęcie tego wspaniałego tytułu 
będzie dalszym zobowiązaniem do dbania o Ciechanowiec. Na koniec swojej 
wypowiedzi życzył dalszych sukcesów zawodowych, politycznych, a także w życiu 
rodzinnym. Radny życzył również zdrowych, radosnych Świąt Bożego Narodzenia.  
 
Pani Magdalena Kondraciuk poprosiła o zabranie głosu Pana Jarosława Siekierko 
Burmistrza Miasta Wysokie Mazowieckie. 
 
Głos zabrał Pan Jarosław Siekierko Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie, który 
poinformował, że chciałby podziękować za podjęcie tej uchwały i nadanie tytułu 
„Honorowy Obywatel Ciechanowca” Panu Bogdanowi Zielińskiemu Staroście 
Wysokomazowieckiemu. Decyzja ta jest bardzo trafna. Burmistrz poruszył temat 
dobrej współpracy ze Starostą oraz dobrego funkcjonowania całego Powiatu 
Wysokomazowieckiego. Powiat jest na pierwszym miejscu w kraju pod względem 
inwestycji, samorządy znajdują się w pierwszych dziesiątkach lub dwudziestkach nie 
tylko w województwie podlaskim, ale również w Polsce, co pokazuje ogromną 
współpracę. Pan Jarosław Siekierko pogratulował uzyskania tytułu „Honorowego 
Obywatela Ciechanowca”, życzył dużo zdrowia i sił do dalszej pracy. Złożył również 
gratulacje od całego Powiatu Wysokomazowieckiego. Na koniec swojej wypowiedzi 
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życzył wszystkim wszystkiego dobrego z okazji zbliżających się Świąt Bożego 
Narodzenia.   
 
Pani Magdalena Kondraciuk poprosiła o zabranie głosu Pana Józefa Zajkowskiego 
Wójta gminy Sokoły. 
 
Głos zabrał Pan Józef Zajkowski Wójt Gminy Sokoły, który z serca pogratulował Panu 
Bogdanowi Zielińskiemu, że Ciechanowiec jako pierwszy wpadł na ten pomysł i nadał 
tytuł Honorowego Obywatela. Według laudacji przedstawionej przez Burmistrza 
Ciechanowca faktycznie tytuł ten jest zasłużony. Pan Józef Zajkowski podziękował 
Staroście Wysokomazowieckiemu za wspaniałą współpracę. Dodał, że jest dumny  
z tego, że mogą współpracować. Wójt Gminy Sokoły w związku ze zbliżającymi się 
Świętami życzył błogosławionych, rodzinnych, spokojnych Świąt Bożego Narodzenia  
i spokojnego Nowego Roku.  
 
Pani Magdalena Kondraciuk poprosiła o zabranie głosu Pana Stefana Grodzkiego 
Wójta Gminy Kulesze Kościelne. 
 
Głos zabrał Pan Stefan Grodzki Wójt Gminy Kulesze Kościelne, który poinformował, 
że z Kulesz Kościelnych pochodzi pierwszy Honorowy Obywatel Ciechanowca,  
z czego mieszkańcy Kulesz Kościelnych mogą być bardzo dumni. W laudacji 
Burmistrza Ciechanowca przytoczone zostały początki kariery Starosty 
Wysokomazowieckiego, które również zaczęły się w Kuleszach Kościelnych. Pan 
Stefan Grodzki pogratulował uzyskania tytułu „Honorowy Obywatel Ciechanowca”, 
ponieważ jest to wielkie uznanie zasług, które niewątpliwie są przez Pana wnoszone 
we wszelkiej działalności na rzecz Miasta i Gminy Ciechanowiec. Pogratulował 
również uzyskania takiego Obywatela.  
 
Pani Magdalena Kondraciuk poinformował, że gratulacje pragną złożyć również 
Dyrektorzy placówek powiatowych znajdujących się na terenie Gminy Ciechanowiec. 
Jako pierwszy gratulacje złoży Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Kozarzach wraz 
z Główną Księgową Panią Ewą Zawistowską.  
 
Głos zabrał Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Kozarzach, który w imieniu 
własnym, jak i pracowników Domu Pomocy Społecznej w Kozarzach pogratulował 
Staroście Wysokomazowieckiemu uzyskania tytułu „Honorowy Obywatel 
Ciechanowca”.  
 
Pani Magdalena Kondraciuk poprosiła o zabranie głosu Pana Łukasza Godlewskiego 
Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Ciechanowcu wraz  
z Panią Katarzyną Rostkowską Wicedyrektor. 
 
Głos zabrał Pan Łukasz Godlewski Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących i 
Zawodowych w Ciechanowcu, który poinformował, że współpraca ze Starostą 
Wysokomazowieckim powoduje, że jednostki powiatowe są jednymi z największych. 
Przykładem jest Zespół Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Ciechanowcu, 
który jest największą szkołą w Powiecie Wysokomazowieckim, ale także w ościennych 
powiatach. Same inwestycje na najbliższe lata wynoszą 10 000 000,00 zł (jest to 
budżet szkoły), w tym 6 000 000,00 zł to środki zewnętrzne. Żaden dyrektor jednostki 
powiatowej nie może zrobić nic bez Zarządu Powiatu. Pan Łukasz Godlewski 
serdecznie podziękował oraz pogratulował Panu Bogdanowi Zielińskiemu. Dodał,  
że należy zwrócić uwagę na to, że zazwyczaj posłowie, senatorowie, radni zabiegają  
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o swój rodzinny obszar, a Starosta Wysokomazowiecki dba o cały Powiat 
Wysokomazowiecki, co jest wielką zasługą. Dyrektor w imieniu całej szkolnej 
społeczności, swoim oraz Wicedyrektor Pani Katarzyny Rostkowskiej złożył serdeczne 
gratulacje otrzymania pięknego tytułu. Podziękował również Burmistrzowi 
Ciechanowca oraz Radnym Rady Miejskiej za dostrzeżenie Pana Bogdana 
Zielińskiego.  
 
Gratulacje i podziękowania pragną złożyć również Przewodniczący Osiedli i Sołtysi 
Gminy Ciechanowiec.  
 
Głos zabrała Pani Wiesława Karolewska Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 2  
w Ciechanowcu, która w imieniu mieszkańców Miasta i Gminy Ciechanowiec złożyła 
serdeczne gratulacje w związku z otrzymanym tytułem „Honorowy Obywatel 
Ciechanowca”. Nadanie tego tytułu jest potwierdzeniem wszelkich działań na rzecz 
Gminy Ciechanowiec i jednocześnie podziękowaniem za te działania. Mieszkańcy 
Miasta i Gminy Ciechanowiec bardzo serdecznie dziękują i mają nadzieję, że Pan 
Bogdan Zieliński będzie kontynuował działania służące mieszkańcom Miasta i Gminy 
Ciechanowiec.  
 
Pani Magdalena Kondraciuk poprosiła o zabranie głosu Proboszcza Parafii Trójcy 
Przenajświętszej ks. Dziekana Tadeusza Kryńskiego. 
 
Głos zabrał Proboszcz Parafii Trójcy Przenajświętszej ks. Dziekan Tadeusz Kryński, 
który podziękował Panu Bogdanowi Zielińskiemu za pracę, jaką wkłada w ulepszenie 
Miasta i gminy Ciechanowiec oraz wszystkim, którzy przyczynili się do tego, co 
Starosta może czynić dla nas i dla naszego terenu.  
 
Głos zabrała Pani Magdalena Kondraciuk, która poinformował, że wyczerpana została 
już lista osób, które wcześniej zgłosiły chęć zabrania głosu. 
Pani Magdalena Kondraciuk zapytała, czy ktoś z osób obecnych na sali chce zabrać 
głos.  
 
Głos zabrała Pani Bożena Grotowicz Dyrektor Szpitala w Wysokiem Mazowieckiem, 
która poinformowała, że dzięki zasługom Pana Bogdana Zielińskiego w ostatnim roku 
wydarzyło się dużo dobrego w Ciechanowcu. Oprócz tego, że inicjatorem tych 
inwestycji był Burmistrz Ciechanowca i Pani Dorota Łapiak Przewodnicząca Rady 
Powiatu Wysokomazowieckiego to tak naprawdę nie zadziałoby się nic, gdyby nie 
Starosta Wysokomazowiecki. To właśnie Pan Bogdan bardzo motywował i nadal 
motywuje wszystkich do działania. To z czego Ciechanowiec może być dumny to już 
nie tylko poradnia ginekologiczna i rehabilitacja oraz punt pobrań, ale największe 
dzieło, które zostało niedawno zakończone - remont ZOL w Ciechanowcu. Gdyby nie 
starania Starosty i osób Jego wspierających nie byłoby tego wszystkiego. Na koniec 
swojej wypowiedzi Pani Bożena Grotowicz bardzo serdecznie podziękowała Panu 
Bogdanowi Zielińskiemu i dodała, że ma nadzieję, iż włożony trud i wysiłek będzie 
pamiętany na długie lata.  
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który poinformował,  
że do Rady Miejskiej wpłynęło wiele życzeń z okazji Świąt Bożego Narodzenia. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu własnym, jak również wszystkich Radnych 
Rady Miejskiej bardzo serdecznie za nie podziękował, a z okazji zbliżających się Świąt 
Bożego Narodzenia życzył wszystkim obecnym na sali oraz oglądającym obrady Sesji 
przez internet, aby ten wyjątkowy czas upłynął w ciepłej, miłej, rodzinnej atmosferze.  
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W związku ze zbliżającym się Nowym Rokiem  życzył wszelkiej pomyślności  
i wszystkiego co najlepsze.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Eugeniusza 
Święckiego Burmistrza Ciechanowca o zabranie głosu.  
 
Głos zabrał Pan Eugeniusz Święcki Burmistrz Ciechanowca, który poinformował,  
że to nie on był tak do końca tak do końca pomysłodawcą nadania tytułu „Honorowy 
Obywatel Ciechanowca” Panu Bogdanowi Zielińskiemu. To Radni Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu podnieśli ten temat i poprosili o przygotowanie wniosku. Kończąc 
swoją wypowiedź Burmistrz serdecznie zaprosił wszystkich na krótką część 
artystyczną.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił wszystkich o powstanie  
i wyprowadzenie pocztów sztandarowych. 
 
Ad pkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji  
i zamknął obrady XLVII Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 
przechowywane. 
 
 
 
  Protokołowała: 
 
 
Wioleta Niemyjska 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
 
           Marek Karolewski

 


